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Reptielen als huisdier  -  Incidenten

Momenteel bestaat rond het houden van reptielen weinig duidelijkheid. Er is immers 
enkel een vergunningsplicht voor het houden van sommige reptielen die door hun 
agressiviteit, giftigheid of gedrag een potentieel gevaar betekenen en voor het houden 
van minder dan dertig dieren die geen potentieel gevaar zijn, bestaat een meldingsplicht 
bij de milieudienst van de gemeente. 

In de commissie Dierenwelzijn sprak de minister de intentie uit om, zoals beschreven in 
de beleidsnota Dierenwelzijn, een positieve lijst op te stellen voor reptielen, zodat in de 
toekomst duidelijk wordt welke reptielen men kan en mag houden.

1. Heeft de minister zicht op het aantal incidenten met reptielen dat reeds plaatsvond?

2. Heeft de minister desgevallend zicht op de aard van de incidenten (ontsnappingen, 
bijtincidenten,….)?

3. Beschikt de minister over cijfers met betrekking tot het aantal reptielen dat in 
Vlaanderen wordt gehouden? Zo ja, over welke reptielen gaat het precies?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 787 van 26 februari 2015
van LUDO VAN CAMPENHOUT

1-2. Deze gegevens betreffen de openbare orde en volksgezondheid en worden dus niet 
door mijn diensten bijgehouden.

3. Ik beschik niet over cijfers met betrekking tot het aantal reptielen gehouden in 
Vlaanderen.


